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L«associaci� Oudiodial va n�ixer l«any 2001, i el 2006 va obrir

delegacions a diferents ciutats de Catalunya, inclosa Salt. El seu

objectiu �s triple: cultural, social i

de cooperaci�.

Com va n�ixer l«entitat?

L«associaci� Oudiodial �s una entitat nascuda el 2001 a Matar� per

persones d«�tnia diola de Casamar, una prov�ncia de Senegal.

Aquesta �tnia tamb� es troba a G�mbia i Guinea Bissau. A Salt ens

vam implantar el 2006.

Qu� signif ica Oudiodial?

Vol dir Çens ajuntemÈ en llengua diola.

Quines tasques fan?

Al principi, era per temes socials, per ajudar els nostres companys. Per exemple, si alg� t� una malaltia, el

podem ajudar a traslladar-se a Senegal perqu� el puguin curar segons la tradici�. O si alg� mor, traslladem el

cos i ajudem la fam�lia. Per tant, el primer objectiu �s social. Despr�s hi hem afegit la cultura, i hem creat un grup

musical que es diu Kasumai, que vol dir Çbon diaÈ. Aix� ens permet par ticipar en actes culturals i comunitaris de

Salt i Girona. I, f inalment, tamb� treballem l«�mbit de la cooperaci�.

El 2007 va comen�ar la for ta crisi econ�mica. Han rebut moltes peticions d«ajuda?

S�. Aquesta crisi ha afectat molta gent del nostre colálectiu, que se n«han anat a viure a Fran�a, Anglaterra,

Su�ssa...

Se senten ben acollits i integrats a Salt?

S�, perqu� hem treballat molt per poder integrar-nos. Sobretot des que vam muntar el grup, fet que ens permet

organitzar i par ticipar en diferents festes. Des de 2009 f ins avui no hem parat. Des del 2011 som els encarregats

de la comitiva del rei negre. A m�s, par ticipem a totes les festes: Sant Jordi, Festa Major, el f inal de curs de

l«escola... Tamb� colálaborem amb el Banc d«Aliments, o quan hi ha la Marat� de TV3. En qualsevol cosa que

s«organitza hi par ticipem, no ens deixen escapar! I par ticipem tant a Salt com a Santa Eug�nia, perqu� des de



2010 tenim la seu social a Can Ninetes, perqu� all� hi havia m�s espai per a nosaltres. All� tamb� fem els

assajos amb el grup.

Tamb� formen par t de l«Ateneu Popular de la Coma Cros.

S�. De fet, vam ser de les primeres persones que van iniciar el projecte.

S«esperaven el premi?

No. Des de 2014 hi havia persones que havien presentat la nostra candidatura per�, mira, f ins ara no hem

guanyat. Estem molt contents, perqu� �s un premi de reconeixement de la feina que fem a Salt. I ho fem quasi

sense subvencions: de fet, ja no ens hi presentem, perqu� sabem que l«Ajuntament de Salt t� pocs recursos i hi

ha moltes associacions. Per aix�, estem molt orgullos d«aquest premi.
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